
Ako reagovalo počas prezentácie multižánrového projektu Mimi a Líza detské publikum v 
Piešťanoch?

Deti reagovali veľmi dobre. Detské publikum sa pozná aj podľa toho, či sa s knihami stretáva 
pravidelne a akých ma učiteľov v škole a či chodia do knižnice. Je vidieť, že keď pohotovo a 
okamžite reagujú, v knižnici určite nie sú prvýkrát. Vypovedá to o tom, či sem chodia pravidelne, či
už na rôzne podujatia, alebo si požičiavať knižky.

S kým sa mohli deti zoznámiť?

Prezentovali sme Mimi a Lízu. Rozprávali sme sa s tvorcami a prišli aj detské herečky (Ema 
Mercová a Grétka Homzová - pozn. redakcie), ktoré dievčatká nahovorili v rozhlasovej verzii 
rozprávky. Prišla pani redaktorka knižky, ktorá, ako sme sa od detí dozvedeli, knižku “redaktoruje”.
Rozprávala sa s nami Katka Kerekesová, ktorá je autorka námetu a animátorka. Do Piešťan prišla aj
Saša Salmela, ktorá podľa námetu napísla knihu. Bolo to skvelé, pretože táto spisovateľka kníh pre 
deti aj dospelých žije už dlhodobo vo Fínsku a nechodí na Slovensko veľmi často. No a v 
neposlednom rade prišla aj pani Zuzka, ktorá sa podieľala na rozhlasovej verzii a dozerala na 
výkony detských herečiek v seriáli.


